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Trafikudvalget har i brev af 19. marts 2005 stillet mig følgende spørgsmål 
11-16 vedrørende L 83, som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 15:

”Vil ministeren afvise, at der er en risiko for, at landets trafikselskaber kan 
føle sig fristet til at sætte taksterne meget i vejret i den kommende tid, med 
det formår at sætte det udgangsniveau, som takstloftet bagefter kan udvikle 
sig i forhold til, så højt som muligt?”

Svar:

Jeg kan naturligvis ikke fuldstændig afvise, at der er en risiko for ekstraor-
dinært store takststigninger i trafikselskaberne, men umiddelbart vurderer 
jeg denne risiko til at være minimal.  

I udgangspunktet tror jeg, at trafikselskaberne grundlæggende har et ønske 
om at sikre deres borgere en så god service som mulig. Dette vil ikke være 
foreneligt med at sætte taksterne ekstraordinært meget op og skræmme 
kunderne væk.

Der er indtil videre lagt op til, at spørgsmålet om takststigninger frem til 
der indføres et takststigningsloft, vil blive håndtere i forbindelse med de 
årlige kommuneøkonomiforhandlinger. Jeg kan i øvrigt oplyse, at Trans-
port- og Energiministeriet løbende følger takstudviklingen i den lokale og 
regionale offentlig servicetrafik.

Med venlig hilsen
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